
   

ACTA DE LA SESIÓN ORDINARIA CELEBRADA POR  EL CONSEJO  MUNICIPAL
DEL DISTRITO CENTRO EL DÍA 30 DE MARZO DE 2023.

Nº y Clase de Sesión: 2/2023. (ordinaria). 

Día y hora: 30-3-2023 a las 18:35 hs.

ASISTENTES:

PRESIDENTE

   D. Fernando Navarro Cueva 

   VICEPRESIDENTE

   D. Omar Braina Bou

VOCALES

Vecinos  designados  por  la
Alcaldía

D. Jaime García Vivas 

Vecinos  representantes  de  los
grupos políticos

D. Antonio Ortolá Ortolá Gpo. Mpal VOX

D. Cielo Leirós Otero Gpo. Municipal Ciudadanos

Representantes de asociaciones de vecinos. 

Dª. Inmaculada Roig Adelandado AAVV Raval de la Trinitat

Dª Teresa Salvador Bellés AAVV Zona Centro

Representante AMPAs

Dª Carmen M.ª Serralde Edo AMPA Escuelas Pías

SECRETARIA

Dª Marta Mulet Vilar
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Excusan su asistencia D. Pau Sancho Puerto, Dª Aurora Martínez Simó y Dª M.ª Luisa
Ribes Ferrer.

Orden del día. 

1º.- Aprobación, si procede, del acta de la sesión celebrada el 26 de enero de 2023.

2º.- Información sobre el desarrollo de las pasadas fiestas de la Magdalena.

3º.- Despacho extraordinario.

4º.- Ruegos y preguntas

Siendo las 18 horas y 35 minutos del día 30 de marzo de 2023, bajo la presidencia
de D. Fernando Navarro Cueva, Presidente del Distrito, se reúnen los señores y señoras
arriba señalados en la sala de reuniones de la 4ª planta de la Casa Consistorial al objeto de
celebrar sesión ordinaria del Consejo Municipal del Distrito Centro, con mi asistencia como
Secretaria Delegada para dar fe del acto. 

Comprobado el “quorum” de asistencia, por la Presidencia se procede a iniciar la
sesión pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día.

 1º.- Aprobación, si procede, del acta de la sesión celebrada el 26 de enero de
2023.

No presentándose objeciones, el acta resulta aprobada por unanimidad.

2º.- Información sobre el desarrollo de las pasadas fiestas de la Magdalena.

El Sr. Braina da cuenta del desarrollo de las fiestas de la Magdalena y señala que,
en  su  opinión  y  pese  a  los  fallos,  pueden  considerarse  un  éxito.  Destaca  la  enorme
participación de este año y apunta a este hecho como causa de la sobresaturación que han
sufrido determinados servicios, como el de limpieza. 

La Sra. Roig comenta que es comprensible que los servicios de limpieza se hayan
visto  desbordados,  pero  que  la  mayoría  de  las  quejas  que  se  han  trasladado  a  su
asociación hacen referencia a un excesivo número de barras en la vía pública y al exceso
de  ruido,  indica  que  debe  buscarse  un  equilibrio  entre  la  fiesta  y  la  tranquilidad  y  el
descanso. El Sr. Braina reconoce que no todas las collas han actuado de forma correcta, no
obstante, señala que se han otorgado las preceptivas licencias y que únicamente se han
presentado  109  denuncias,  número  que  resulta  razonable  si  se  compara  con  años
anteriores.  La Sra.  Roig  contesta que esta  cifra no cuantifica  datos reales,  puesto  que
resultaba casi  imposible  contactar  telefónicamente  con el  Ayuntamiento  para comunicar
incidencias, y apunta que debería haberse previsto una extraordinaria participación en estas
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fiestas  por  ser  las  primeras  que  se  celebraban  en  condiciones  de  normalidad  tras  la
pandemia.

A requerimiento de las personas presentes, el Sr. Braina asume el compromiso de
incrementar el número de aseos móviles en las calles para las próximas fiestas.

En relación con el reparto de “llibrets”, el Sr. Braina comenta que se estableció un
sistema diferente de reparto, entregando las pulseras y los “llibrets” en un mismo acto. En
relación  al  retraso  que  se  produjo  en  la  entrega,  asume  su  responsabilidad,  aunque
considera que se trata de una mera anécdota. Entiende que para actuaciones futuras será
necesario replantearse el uso cada vez mayor de medios informáticos y la reducción de la
edición en papel. Destaca el acierto del reparto de pulseras en los colegios.

La  Sra.  Roig  plantea  las  siguientes  peticiones  referidas  a  la  organización  de  la
próxima Magdalena:

.- Cambio de ubicación de la Gaiata n.º 3

.- Retirada de las banderas colocadas en las casas de las madrinas cuando finalicen
las fiestas. El Sr. Braina contesta que este asunto depende de la Gestora de Gaiatas.

El Sr. Braima se disculpa y abandona la sesión siendo las 19 horas.

4.- Despacho extraordinario.

No se plantean asuntos a tratar.  

5.- Ruegos y preguntas. 

La Sra. Roig solicita la retirada del contenedor de recogida de cartón situado en la
calle  Trinidad  frente  al  comercio  “Casa  Mata”,  porque  en  ese  espacio  ya  existen  dos
contenedores.  Solicita,  además, que se reparen las baldosas rotas del  pavimento de la
plaza del Real, que han provocado alguna caída.

La  Sra.  Salvador  muestra  su  disgusto  por  la  falta  de  atención  a  las  peticiones
planteadas  en  la  Junta  y  el  Consejo  de  Distrito.  Solicita  asimismo  el  traslado  de  los
contenedores situados en la calle Ingeniero Ballester al espacio que se encuentra frente a
un solar existente en esta vía, donde resultarán menos molestos. 

La Sra. Fabregat plantea:

.- Mejora de las condiciones de limpieza del centro de la ciudad.

.- Mejora de las condiciones de iluminación del centro de la ciudad, señalando que
resulta escasa. 

.-  Lamenta  el  incesante  cierre  de  comercios  en  el  centro,  así  como  el
empeoramiento de las condiciones de acceso al mismo y la falta de plaza de aparcamiento. 

.- Lamenta asimismo que se acometan reformas que resulten innecesarias y no se
atienda  a  las  necesidades  de  acondicionamiento  reales,  como la  existente  en  la  plaza
Constitución. 

Las personas presentes debaten acerca de la escasez de plazas de aparcamiento
en la zona centro y sus consecuencias. 

Se  plantea  la  necesidad  de  arbitrar  sistemas  que  mejoren  la  respuesta  de  los
diferentes departamentos municipales a los requerimientos de los órganos de participación
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ciudadana, y la oportunidad de que los referidos a los distritos de la ciudad tenga unidades
administrativas propias para la ejecución de acciones. 

Se acuerda convocar una próxima sesión del Consejo el día 19 de abril, a las 19
horas y 25 minutos. 

Y siendo las  19 horas  y 25 minutos  de la fecha indicada en el encabezamiento, por no
haber más asuntos que tratar,  la Sra.  Presidenta levanta la sesión, de todo lo cual, como
Secretaria doy fe y, para que conste, levanto la presente acta.

ACTA DE LA SESSIÓN ORDINARIA CELEBRADA PEL CONSELL MUNICIPAL DEL
DISTRICTE CENTRE EL DÍA 30 DE MARÇ DE 2023.

Num. i classe de Sessión: 2/2023. (ordinària). 

Día i hora: 30-3-2023 a les 18:35 hs.

ASISTENTS:

PRESIDENT

  Sr. Fernando Navarro Cueva 

   VICEPRESIDENT

   Sr. Omar Braina Bou

VOCALS

Veïns designats per l’Alcaldía

Sr. Jaime García Vivas 

Veïns representants dels grups
polítics

Sr. Antonio Ortolá Ortolá Grup. Mpal VOX

Sra. Cielo Leirós Otero Grup. Municipal Ciudadanos

Representants d’associacions de veïns. 

Sra. Inmaculada Roig Adelandado AAVV Raval de la Trinitat

Sra. Teresa Salvador Bellés AAVV Zona Centro

Representant AMPAs

Sra. Carmen M.ª Serralde Edo AMPA Escuelas Pías

SECRETARIA

Sra. Marta Mulet Vilar
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Excusen la seua assistència Sr. Pau Sancho Puerto, Sra. Aurora Martínez Simó i
Sra. Mª Luisa Ribes Ferrer.

Ordre del dia. 

1r.- Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió celebrada el 26 de gener de 2023.

2n.- Informació sobre el desenvolupament de les passades festes de la Magdalena.

3r.- Despatx extraordinari.

4t.- Precs i preguntes

Sent les 18 hores i 35 minuts del dia 26 de gener de 2023, sota la presidència
de Sr. Fernando Navarro Cueva, President del Districte, es reuneixen els senyors i senyores
a dalt assenyalats a la sala de reunions de la 4a planta de la Casa Consistorial  a fi de
celebrar sessió ordinària del Consell Municipal del Districte Centre, amb la meua assistència
com a Secretària Delegada per a donar fe de l'acte. 

Comprovat el “quòrum” d'assistència, per la Presidència es procedeix a iniciar
la sessió passant a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia.

 1r.- Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió celebrada el 26 de gener
de 2023.

No presentant-se objeccions, l'acta resulta aprovada per unanimitat.

2n.- Informació sobre el desenvolupament de les passades festes de la
Magdalena.

El  Sr.  Braina  dona  compte  del  desenvolupament  de  les  festes  de  la
Magdalena i assenyala que, en la seua opinió i malgrat les fallades, poden considerar-se un
èxit.  Destaca l'enorme participació  d'enguany i  apunta  a  aquest  fet  com a causa de la
sobresaturació que han patit determinats serveis, com el de neteja. 

La Sra. Roig comenta que és comprensible que els serveis de neteja s'hagen
vist desbordats, però que la majoria de les queixes que s'han traslladat a la seua associació
fan referència a un excessiu nombre de barres en la via pública i a l'excés de soroll, indica
que ha de buscar-se un equilibri entre la festa i la tranquil·litat i el descans. El Sr. Braina
reconeix que no totes les colles han actuat de manera correcta, no obstant això, assenyala
que s'han atorgat les preceptives llicències i que únicament s'han presentat 109 denúncies,
número que resulta raonable si es compara amb anys anteriors. La Sra. Roig contesta que
aquesta  xifra  no  quantifica  dades  reals,  ja  que  resultava  quasi  impossible  contactar
telefònicament amb l'Ajuntament per a comunicar incidències, i apunta que hauria d'haver-
se previst una extraordinària participació en aquestes festes per ser les primeres que se
celebraven en condicions de normalitat després de la pandèmia.

A  requeriment  de  les  persones  presents,  el  Sr.  Braina  assumeix  el
compromís d'incrementar el nombre de lavabos mòbils als carrers per a les pròximes festes.
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En relació amb el repartiment de “llibrets”, el Sr. Braina comenta que es va
establir un sistema diferent de repartiment, entregant les polseres i els “llibrets” en un mateix
acte.  Pel  que  fa  al  retard  que  es  va  produir  en  el  lliurament,  assumeix  la  seua
responsabilitat, encara que considera que es tracta d'una mera anècdota. Entén que per a
actuacions  futures  serà  necessari  replantejar-se  l'ús  cada  vegada  major  de  mitjans
informàtics i la reducció de l'edició en paper. Destaca l'encert del repartiment de polseres en
els col·legis.

La Sra. Roig planteja les següents peticions referides a l'organització de la
pròxima Magdalena:

.- Canvi d'ubicació de la Gaiata núm. 3

.- Retirada de les banderes col.locades a les cases de les madrines quan
finalitzen les festes. El Sr. Braina contesta que aquest assumpte depén de la Gestora de
Gaiates.

El Sr. Braima demana disculpes i abandona la sessió sent les 19 hores.

4.- Despatx extraordinari.

No es plantegen assumptes a tractar. 

5.- Precs i preguntes. 

La Sra. Roig sol·licita la retirada del contenidor de recollida de cartó situat al
carrer Trinidad enfront del comerç “Casa Mata”, perquè en aqueix espai ja existeixen dos
contenidors. Sol·licita, a més, que es reparen les rajoles trencades del paviment de la plaça
del Real, que han provocat alguna caiguda.

La Sra. Salvador mostra el seu disgust per la falta d'atenció a les peticions
plantejades  en  la  Junta  i  el  Consell  de  Districte.  Sol·licita  així  mateix  el  trasllat  dels
contenidors situats al  carrer Enginyer Ballester  a l'espai  que es troba enfront d'un solar
existent en aquesta via, on resultaran menys molestos. 

La Sra. Fabregat planteja:

.- Millora de les condicions de neteja del centre de la ciutat.

.- Millora de les condicions d'il·luminació del centre de la ciutat, assenyalant
que resulta escassa. 

.-  Denúncia  l'incessant  tancament  de  comerços  en  el  centre,  així  com
l'empitjorament de les condicions d'accés al mateix i la falta de plaça d'aparcament. 

.- Denúncia així mateix que s'escometen reformes que resulten innecessàries
i no s'atenga les necessitats de condicionament reals, com l'existent en la plaça Constitució.

Les persones presents debaten sobre l'escassetat de places d'aparcament en
la zona centre i les seues conseqüències en aquest espai. 

Es  planteja  la  necessitat  d'arbitrar  sistemes que milloren  la  resposta dels
diferents departaments municipals als requeriments dels òrgans de participació ciutadana, i
l'oportunitat que els referits als districtes de la ciutat tinguen unitats administratives pròpies
per a l'execució d'accions. 

S'acorda convocar una pròxima sessió del Consell el dia 19 d'abril, a les 19
hores i 25 minuts. 

I  sent  les 19 hores i  25 minuts de la  data indicada en l'encapçalament,  per no
haver-hi més assumptes que tractar, la Sra. Presidenta alça la sessió, de tot això, com a
Secretària en dono fe i, per deixar-ne constància, alce la present acta.
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